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Protokół Nr 12 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miasta Zgierza 

z dnia 24 i 27 lutego 2025 r. 

Posiedzenie prowadziła Alina Łęcka – Andrzejewska Przewodnicząca Komisji. 

Posiedzenie odbyło się w sali 114 Urzędu Miasta Zgierza. 

Obecność członków Komisji na posiedzeniu (I część): 

- Radni obecni – 6 (Anna Boś, Paweł Czekalski, Michał Jaborski, Paulina Krysztofiak, 

Artur Linkowski, Alina Łęcka – Andrzejewska), 

- Radni nieobecni – 0. 

Obecność członków Komisji na posiedzeniu (II część): 

- Radni obecni – 6 (Anna Boś, Paweł Czekalski, Michał Jaborski, Paulina Krysztofiak, 

Artur Linkowski, Alina Łęcka – Andrzejewska), 

- Radni nieobecni – 0. 

 

Listy obecności stanowią załączniki do protokołu. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Uwagi do porządku obrad. 

3. Analiza skargi. 

4. Wolne wnioski. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

Pkt 1  

Otwarcie posiedzenia 

Przewodnicząca Komisji A. Łęcka - Andrzejewska na podstawie listy obecności 

stwierdziła quorum i otworzyła posiedzenie Komisji. Przywitała radnych oraz gości. 

Pkt 2  

Uwagi do porządku obrad 

Brak uwag do porządku obrad. 

Pkt 3  

Analiza skargi 

Do Komisji skierowana została skarga na Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej  

w Zgierzu. 

Przewodnicząca Komisji A. Łęcka – Andrzejewska powiedziała, że na kolejne 

posiedzenie zaproszona zostanie skarżąca. 
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Przewodniczący Rady Miasta Zgierza Ł. Wróblewski poinformował, iż wystąpił do 

Prezydenta Miasta Zgierza o wyjaśnienia w przedmiotowej sprawie. Dodał, że  

z treści skargi nie do końca można jasno stwierdzić, czy skarga jest na Dyrektora 

placówki. 

Przewodnicząca Komisji A. Łęcka – Andrzejewska wyraziła opinię, że jeśli jest na 

placówkę, to za placówkę odpowiada Dyrektor. Następnie po krótkiej dyskusji 

zaproponowała, aby Komisja ponownie spotkała się w dniu 27 lutego 2025 r. (przed 

sesją Rady Miasta Zgierza) na drugiej części posiedzenia. Dodała, że na posiedzenie 

zostanie zaproszona Pani Dyrektor. Następnie ogłosiła przerwę do 27 lutego 2025 r. 

do godz. 8:05. 

Po przerwie – 27 lutego 2025 r. 

Przewodnicząca Komisji A. Łęcka – Andrzejewska na podstawie listy obecności 

stwierdziła quorum i wznowiła obrady. Poinformowała, że na posiedzenie Komisji 

chciała zaprosić skarżącą, jednakże z uwagi na obowiązki służbowe nie będzie 

mogła uczestniczyć w posiedzeniu. Następnie otworzyła dyskusję. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zgierzu R. Wolska przedstawiła 

przebieg chronologiczny interwencji przeprowadzonej u podopiecznej MOPS  

w Zgierzu. Następnie powiedziała, że skarżąca (Kurator Sądowy) zażądała w czasie 

wizyty u podopiecznej wszczęcia procedury wynikającej z art. 12a ustawy  

o przemocy domowej tzn. odebrania dzieci matce. Podkreśliła, iż jest to szczególny 

przepis, który daje uprawnienia Miejskiemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej  

w Zgierzu możliwość odebrania dzieci, jednakże stosuje się w go przypadku 

zagrożenia zdrowia i życia dzieci. W czasie wizyty obecny był asystent rodziny, 

który poinformował, że dzieci są czyste, zadbane, najedzone i nic im nie zagraża. 

Kuratorka mimo wszystko żądała wszczęcia tej procedury. Na miejscu była też 

Policja wezwana przez Kuratorkę oraz Pogotowie. Policja stwierdziła, iż matka dzieci 

jest trzeźwa. Natomiast ratownicy medyczni z karetki nie stwierdzili żadnych 

objawów świadczących o problemach psychicznych. Ponownie podkreśliła, że nie 

było podstaw do wszczęcia procedury wynikającej z art. 12a. Nadmieniła, iż matka 

dzieci skierowała na Panią Kurator skargę oraz wystąpiła o zmianę kuratora. 

Poinformowała, że Pani Kurator oddzielnie złożyła wniosek do sądu o odebranie 

dzieci. 

Przewodnicząca Komisji A. Łęcka – Andrzejewska zapytała, dlaczego w takim razie 

w pierwszej kolejności żądała zastosowania przez MOPS w Zgierzu art. 12a. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zgierzu R. Wolska powiedziała, 

że prawdopodobnie chciała w danym momencie odebrać dzieci. Natomiast wydanie 

postanowienia sądu trwa dłużej. 

Przewodnicząca Komisji A. Łęcka – Andrzejewska zaproponowała, aby uznać skargę 

za bezzasadną. Następnie przeszła do głosowania.  
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Głosowano: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. – 0. Komisja przychyliła się do propozycji 

Przewodniczącej Komisji tym samym postanowiła o uznaniu skargi za bezzasadną. 

Przewodnicząca Komisji A. Łęcka – Andrzejewska poprosiła o upoważnienie jej do 

przygotowania i zgłoszenia projektu uchwały oraz przyjmowania uwag. 

Głosowano: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. – 0. Komisja przychyliła się do propozycji 

Przewodniczącej Komisji tym samym postanowiła o upoważnieniu Przewodniczącej 

do przygotowania i zgłoszenia projektu uchwały oraz przyjmowania uwag. 

Na tym zakończono ten punkt. 

Pkt 4  

Wolne wnioski 

Brak zgłoszonych wniosków. 

Pkt 5  

Zamknięcie posiedzenia 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca Komisji zamknęła 

posiedzenie. 

Protokołowała 


